
Občni zbor Turističnega društva Lj.
Moste-Polje

Leto je naokoli, vsi delamo obračune. Tako je moralo tudi Turi-
stično društvo občine Lj. Moste-Polje dati svoj obračun dela v prete-
klem letu na svojem občnem zboru, ki ga je imelo drugega februarja
1990 v gostilni Micka na Litijski cesti.

Predsednik T D , ki predseduje žc
šesto leto, Edvard Svetek, je podal
obširno poročilo o delu, ki ga je to
društvo opravilo, kakor tudi o teža-
vah, ki so jih morali premagovati pri
svojem delu. Polcg splošnc ugotovi-
tve, v kakšnih okoliščinah TD dela, se
je dotaknil tudi konkrctnih del, ki
imajo trajcn pomen. To so predvsem
obnovitvena dela pri obzidju zgodo-
vinskc cerkvice v Zavogljah, pri raz-
govorih z vaščani Zavogelj, ko so sku-
paj razmišljali kako lepše in bolje ure-
diti vas. Nadalje je T D v letu 1989
izdalo 5.000 razglcdnic, s katerimi pa
so težave, ker ni zainteresiranih ku-
pcev, nadaljc je TD sodelovalo pri
proslavi občinskcga praznika in pri
razstavi akliva kmečkih žena v Zad-
voru, TD je pripravilo tradicionalno
prireditev v Zajčji dobravi pod nazi-
vom »Srečanje zamejskih in moščan-
skih kulturnih skupin«, dvakrat jc so-
delovalo pri zaprisegi vojakov ljub-
ljanskega vojnega področja s tem, da
je pripravilo reklamni material neka-
tcrih Ijubljanskih DO in Ljubljanske
turistične zveze. TD pa je sodelovalo
tudi v akciji »lcpa in čista Ljubljana«,
za kar je prejelo več priznanj in sicer
za celotno ekološko ureditev in iz-
gled Urha, priznanjc jc dobila Gale-
rija 19 v Dolskcm, Osnovna šola
Dolsko za pletarski kiožek pod vod-
stvom Tončke Jemc, tcr TD Moste-
Polje za cclotno dclo TD na področju
tiristične dejavnosti v naši občini.

Priznanjc za veliko delo, sodelovanjc
pri obnovi ccrkvice v Zavogljah, pa je
dobil tudi pater Vid Jungar iz žup-
nišča v Sostrem.

Poleg navedenih del je TD organi-
ziralo na Urhu tudi očiščevalno ak-
cijo, ki so jo izvedli šolarii Osnovne
šole Sostro. Ob tem bi morali razmi-
sliti, če so takšne akcijc pravilne,
glede na to, da imamo za takšna dela
usposobljene službe in je to njihova
osnovna dejavnost. Res pa so mcd
nami občani, ki jim je čistoča kaj malo
mar, pa naj bo to pri njih doma ali pa
v soseski. Prav te bo treba tudi zakon-
sko preganjati, saj družba ne more
prenašati, da med rcdom pojavljajo
neredneži, ki kaze še tisto, kar je lepo
in dobro. Po mnenju vsch je za tako
stanjc kriva tudi naša zakonodaja, ki
ne sankcionira teh stvari, ali pa jih
celo dopušča.

V razpravi se je oglasilo več članov,
ki so vedno na novo načenjali pro-
bleme okolja, kar daje misliti, da s se-
danjim stanjem resnično niso zado-
voljni. Bode jih v oči okolje, ki je še
dalcč od lepega in urejenega, pa naj so
to domačije in kmetije ali pa komu-
nalne storitve in instalacije. Poseben
problem pri tem so ceste in pločniki,
ki so resnično v groznem stanju in so
dostikrat ogledalo okolja in vasi.

Program za letošnje leto je narejen
na osnovi plana za prcteklo leto, saj se
nekaterc akcije podaljšujeio: vzgoja
prebivalstva za čisto okolje, skrb za
rezervate za ptice, vodo in drugo ali
pa za aktiviranje gradu Fužine, kamor
bi TD rado spravilo etnografsko in
etnološke stvari, ki so še ohranjene
v naših krajih in ki bi tudi popestrile
bodočo ureditev gradu. TD bo tudi
v bodoče spodbujalo kmečki turizem
na vasi, za katerega menimo, da je

tudi nosilec zavesti o lepi okolici. Na-
dalje se bo posvečalo tudi urejenosti
gostinskih lokalov, ki bi bili lahko
boljši in imeli več primesi pristnih
kranjskih gostiln in manj splošnih in
brczbarvnih.

TD čaka v tem lctu veliko dela, ki
ga pa ne bo lahko doscči, saj je dru-
štvo kadrovsko in strokovno dokaj
šibko. Kljub temu pa bomo skušali
doseči vsaj to, da bomo uresničili ne-
katere stvari: postavili informativne
table v naši občini, sodelovali z akti-
vom kmcčkih žena iz Zadvora in sode-
lovali v vsemi tistimi združenji, orga-
nizacijami, strankami in dmštvi, ki
imajo sličen in stičcn program s turi-
stičnim društvom Moste-Polje.

Ob koncu sta zbor turističncga dru-
štva pozdravila tudi častni predsednik
Turistične zveze Slovcnije Leopold
Krese in pa predsednik Turistične
zveze Ljubljane Lojze Šostar, ki je ob
tej priliki predal predsedniku TD Ed-
vardu Svetku zlato medaljo Ljubljan-
skc turistične zvcze kot najvišjc priz-
nanjc na področju turizma v Ljub-
ljani.

Na tem občnem zboru je bil izvo-
Ijen tudi nov upravni odbor, ki ga bo
v naslednjih štirih letih ponovno vodil
Edvard Svetek s člani, ki so po večini
že bili člani starega upravnega odbora.


